
RADAGMlNY 
POivllECHÓWEK 

Protokół nr XXII 1/2020 

z XXIII Sesji Rady Gminy Pomiechówek, która odbyła się w dniu 13 listopada 

2020 r. w trybie zdalnym 

Zaplanowana na godzinę 8:15 sesja rozpoczęła się o 9:15 z uwagi na problemy 
techniczne związane z połączeniem radnych on-line. 

Obradom przewodniczył Jan Drzazgowski Przewodniczący Rady Gminy 
Przewodniczący otworzył Sesje i przywitał zebranych 

Zweryfikowano kworum. Szczegóły zawarte zostały na poniższej liście obecności: 

Weryfikacja kworum l 1--1 L_p0--j-f ____ lmię i nazwisko --=-1 Obecny I 

I I Artur Bo_nas _ L AK_I I 
• 13.11.202009:20 Obecny 

~ I -_ Teresa Cieślińska TAK I --. ~11.2020 09:20 Obecny =.J 
I~I _ __Jan Drzazgowski TAK ! _ • 13.11.202009:20 Obecny 

4 Grażyna Kiliś TAK t • 13.11.202009:20 Obecny 
~ 

I 
I 

~5 1 Małgorzata Leszczyńska !----rAK I • 
-- -- - -l 
13.11.202009:20 Obecny 

1 6 i ~ Małgorzata Lewczuk 

71 Andrzej Malasiewicz 

18 Dorota Młyńska-Marcinowska 

I TAK I . __ 1_3._1_1._20_2_0_0_9_:20 _0 _be_c_ny 

TAK • 13.11.202009:20 Obecny 

I TAK t- ---.-13.11.202009:20 Obecny 

13.11.202009:20 Obecny • 

-1 
-l 

I 9 ! - Zbigniew Pietrz~ I TA~ 

• 13.11.202009:20 Obecny 10+-- --Da-riusz Radwański ~K ··1 . 

Marcin Ruciński l TAK 

Iwona Sagatyńska --~ 
• 13.11.202009:20 Obecn-y---l 

1--
Wiolettaśliwiń~ 

- ---j 

TAK 

-- ~-- --
Beata Wyszyńska I TAK I 
Andrzej Górecki NIE • 

• 13.11.202009:20 Obecny 

• 

• 

13.11.202009:20 Obecny ---.J 
13.11.202009:200bec_nY _ _ J 

13.11.202009:20 Nieobecny j 

Stwierdzono, że w sesji uczestniczyło 14 radnych. Nieobecny radny Andrzej Górecki. 

Planowany porządek obrad przedstawiał się następująco: 
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1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołów z XX, XXI i XX" Sesji Rady Gminy Pomiechówek. 

4. Sprawozdanie z wykonania budżetu gminy za I półrocze 2020 r. 

5. Sprawozdanie z działalności oświaty w Gminie Pomiechówek w roku szkolnym 
2019/2020 

6. Informacja na temat złożonych oświadczeń majątkowych radnych gminy 
Pomiechówek, pracowników samorządowych zobowiązanych do złożenia oświadczeń 
majątkowych oraz kierowników jednostek organizacyjnych gminy. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Pomiechówek. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Budżetowej na rok 2020. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr 1V/31/2019 Rady Gminy 
Pomiechówek z dnia 28 marca 2019 r. w sprawie poboru podatków w drodze inkasa, 
wyznaczenia inkasentów oraz określenia wynagrodzenia dla inkasentów. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji z dnia 31.05.2020 r. w interesie 
publicznym w zakresie zmiany przepisów prawa miejscowego. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie pozostawienia petycji bez rozpatrzenia. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie programu współpracy Gminy Pomiechówek z 
organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art.3 ust.3 ustawy z 
dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 
2021. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie sprzedaży udziału w nieruchomości stanowiącej 

własność Gminy Pomiechówek. 

15. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy między sesjami Rady Gminy. 

16. Sprawy różne. 

17. Zamknięcie sesji. 

Przebieg spotkania 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 
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Do przedstawionego porządku obrad nie zgłoszono uwag. 
Głosowanie w sprawie przyjęcia porządku obrad. 

~I _ - Typ głosowania: - --=---: _ ~~-_D_a-t-a g-łosowania: 13.11.2020-09- :22-

Informacja o kworum: 50% ~ M_ie_js_ce: z_d_al_nie __ 

Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 

Uprawnionych: 15 

Zagłosowało: 14 

Nieobecni: 1 

Oddane głosy - podsumowanie szczegółowe 

Za: 14 

Przeciw: O 

Wstrzymało się: O 

--I Głos 1- Dała i czas oddania głosu- I 
I ~ 13.11.2020 09:~ l 

Teresa Cieślińska --- I Za t 13.11.202009:22 -I 
~I-=-I 1 

~ I 
Imię i nazwisko 

Artur Bonas 

Jan Drzazgowski I Za 

1---

, 4 Grażyna Kiliś L Za 

I 5: __ MałgOrzata Leszczyńsk_a _~ z_a __ -1-__ 

I ;-- ~n:~:~jZ::I~::i:: t ~: --,--
Za r 
Za I 

Za -+ 

I 8 

'91 Zbigniew Pietrzak 

\ 10 i -- Dariusz Radw-a-ńs-ki --

\

11 r ___ Marcin Ruciński 
12 Iwona Sagatyńska 

Za 

Za 1--
Dorota Młyńska-Marcinowska 

13.11.202009:22 
-

13.11.202009:22 

13.11.202009:22 

13.11.202009:22 

13.11.202009:23 

13.11.202009:22 

13.11.202009:22 

13.11.202009:22 
---~ 
13.11.202009:22 I 

13.11.202009:22 

-- --W- io-Ietta Śliwińska-- Z-a - j -- 13.11.202009:23 
1

13 

~ 14-'---- --L--=z. T __ l_3.11.202009:2-3---

.~ NieObec~ ..••.....• - -j Im-
Beata Wyszyńska 

Andrzej Górecki 
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Porządek obrad stanowi załącznik nr 1 

3. Przyjęcie protokołów z XX, XXI i XXII Sesji Rady Gminy Pomiechówek. 

Do protokołów z poprzednich sesji nie zgłoszono uwag. 

Głosowanie w sprawie przyjęcia protokołów: 

l 

l 

- -- -- -- -- -r--
Typ głosowania: 

Informacja o kworum: 50% 

Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 

Uprawnionych: 15 - 1-
" 

Zagłosowało: 14 -- --I 

------ -
Data głosowania: 13.11.202009:23 

Miejsce: zdalnie 

Za: 14 

Przeciw: O 

__ Nieobecni: 1 -=--- _-_L_ __wstrZymałO się: O 

-1 

Oddane głosy - podsumowanie szczegółowe 

j--lpl- - ---- Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 

Artur Bonas 

Teresa Cieślińska 

Jan Drzazgowski 

Grażyna Kiliś 

-

5 I Małgorzata Leszczyńska 

I 
1 

-+ 
T 

----I 
Za 13.11.202009:23 

Za - L 13.11.202009:23 

_ za _ 1__ __13.11.202009:23 

Za 13.11.202009:23 

Za t 13.11.202009:23 

1-6-1- Małgorzata Lewczuk - I Za l -- 13.11.202009:24 

I 7-t-= Andne]Malasiewicz ~=r __ za _=_L -- 13.11.202009:23-- - --j 

8 +__ Dorota Młyńska-Marcinowska __ 1-- Za ~ _ 13.11.202009:23 

9 Zbigniew Pietrzak Za 13.11.202009:24 

Za 1--

Dariusz Radwański 13.11.202009:24 

Marcin Ruciński -l- z-a T 13.11.202009:23 

12 1 
t 

Iwona Sagatyńsk-a --- --1-Za I 13.11.202009:23 
I 

Wioletta Śliwińska--13 Za 
- -- ---- - - --, 

13.11.2020 09:24 ; 
l ____ i 
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14 

I~ 
Beata Wyszyńska 

Andrzej Górecki 

I Za T 

I NieObeCnvt-
--~- ---- - ---

13.11.202009:24 

4. Sprawozdanie z wykonania budżetu gminy za I półrocze 2020 r. - załącznik nr 2 

Powyższy dokument został omówiony i przedyskutowany na wspólnym posiedzeniu 
Komisji Rady Gminy w dniu 10.11.2020 r. 

Na sesji nikt nie zgłosił uwag, pytań do sprawozdania 

5. Sprawozdanie z działalności oświaty w Gminie Pomiechówek w roku szkolnym 

2019/2020 - załącznik nr 3 

Temat ten został również omówiony i przedyskutowany na wspólnym posiedzeniu 

Komisji Rady Gminy. 

Na sesji nie podjęto dyskusji, uwag, pytań nie wniesiono. 

6. Informacja na temat złożonych oświadczeń majątkowych radnych gminy 

Pomiechówek, pracowników samorządowych zobowiązanych do złożenia oświadczeń 

majątkowych oraz kierowników jednostek organizacyjnych gminy. 

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił informację na temat złożonych oświadczeń 

majątkowych radnych gminy Pomiechówek za 2019 rok - załącznik nr 4 

Sekretarz Gminy Bożena Śliwińska odczytała informację Wójta Gminy Pomiechówek o 

złożeniu oświadczeń majątkowych za 2019 r. przez pracowników samorządowych -

załącznik nr 5 

oraz informację Wojewody Mazowieckiego z analizy oświadczeń majątkowych Wójta 

Gminy i Przewodniczącego Rady Gminy - załącznik nr 6 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Pomiechówek. 

Opis punktu: 

Brak pytań, uwag, dyskusji. 

Głosowanie w/w uchwały: 
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Typ głosowania: Data głosowania: 13.11.202009:28 

Informacja o kworum: 50% Miejsce: zdalnie 

Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 

Uprawnionych: 15 r Za: 11 

-~ 
Zagłosowało: 14 Przeciw: O 

Nieobecni: 1 Wstrzymało się: 3 

Oddane głosy - podsumowanie szczegółowe 

Głos I I Lp. 1 Imię i nazwisko Data i czas oddania głosu 
J 

1 Artur Bonas Za 13.11.202009:28 

2 Teresa Cieślińska Wstrzymał się 13.11.202009:28 

3 Jan Drzazgowski Za 13.11.202009:28 

4 Grażyna Kiliś Za 13.11.202009:28 
- - ---

5 Małgorzata Leszczyńska Za 13.11.202009:28 

I 6 Małgorzata Lewczuk Za 13.11.202009:28 

I 

1 

7 Andrzej Malasiewicz 13 11 202009'28 

- I j 
Za 

8 Dorota Młyńska-Marcinowska Za 13.11.202009:28 
I 

9 Zbigniew Pietrzak Za 13.11.202009:28 
- 1--- - - T -

10 Dariusz Radwański Za 13.11.202009:28 

- - I 11 Marcin Ruciński Wstrzymał się 13.11.202009:28 
1-

l 12 Iwona Sagatyńska Wstrzymał się 13.11.202009:28 

13 Wioletta Śliwińska Za 13.11.202009:29 
l- I ._- ! 

14 Beata Wyszyńska Za 13.11.202009:28 

-
15 Andrzej Górecki Nieobecny I 

--------- ---

------> 

Uchwała Nr XXIII/169/2020 w załączeniu. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Budżetowej na rok 2020. 

Radna Teresa CieśliÓska zapytała Wójta "czemu oddał dotację z FOGR-u na ulicę 
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Limonkową i czemu oddał pieniądze z Mazowieckiego Instrumentu Aktywizacji Sołectw 
Mazowsza 2020, gdzie było dofinansowanie ok. 50.000 zł i jesteśmy jedyna Gminą w 
województwie, która oddała te pieniądze, co było tego przyczyną". 

Wójt Dariusz Bielecki powiedział, że w związku z rokiem, który jest szczególny, 
wymagający przede wszystkim dostosowania struktury wydatków gminnych do 
pandemii i sytuacji związanej z wirusem CaVID, podjęto decyzję, że w tym roku przede 
wszystkim trzeba uwzględnić wydatki oświatowe, bo należy podkreślić, że w ostatnich 2 
latach wydatki te zwiększyły się o 2,5 mln zł. Więc zdecydowano, że wszystkie inne 
zadania będą planowane w nowym budżecie. "Podkreślę tylko, że na te zadania również 
będziemy składać wnioski w 2021 roku, więc jak najbardziej chcemy je kontynuować. 
Mamy podpisane umowy na kwotę ponad 40 mln zł, to będą największe inwestycje w 
gminie, dzięki temu będziemy wśród liderów na Mazowszu. Te umowy będziemy 
realizować, a w tym roku musieliśmy bardzo ostrożnie podejść do realizacji zadań 
bieżących, ale te zadania nie wypadają, będziemy je realizować w kolejnym czasie, bo są 
to priorytetowe zadania, które nie znikają. Te 5 umów jak najbardziej na te sołectwa 
będziemy składać i inwestycje drogowe w budżecie na 2021 również dzięki temu, że 
mamy sprzęt będą budowane". 

Ten rok, jak podkreślił jeszcze raz Wójt to dostosowanie struktury oświatowej, bo Gmina 
jest bardzo dobrze przygotowana do nauczania zdalnego, zakupiono bardzo dużą liczbę 
sprzętu komputerowego, konieczne było dostosowanie wszystkich jednostek do 
obecnych działań. To były zadania w tym roku najważniejsze. 

Radna Iwona Sagatyńska dopytała Wójta o które sołectwa chodziło w tym wniosku. 

Wójt nie pamiętał dokładnie o jakie miejscowości chodziło, ale radni byli o tym 
informowani i ma nadzieję, że większość z nich pamięta o jakie zadania chodzi. 

Radna Iwona Sagat;yńska zabrała głos w sprawie tematu poruszanego przez nią już 

wcześniej na wspólnym posiedzeniu Komisji w dniu 10.11.2020 r. mianowicie chodziło o 
pieniądze na szpital: "Szanowni koleżanki i koledzy Radni, zgodnie z zapowiedzią na 
wtorkowej komisji zwróciłam się do Was z propozycją przemyślenia dokonania 
przesunięcia budżetowego. Pełnię funkcję radnej drugą kadencję, to jest bez wątpienia 
najtrudniejszy rok, gdzie zamiast nadwyżką kończymy zadłużeniem i deficytem. Rok 
temu wspólnie podjęliśmy uchwałę, że fundusz sołecki na 2020 rok będzie realizowany. 
Było zaplanowanych kilka dużych inwestycji na które każdy z radnych czekał razem z 
mieszkańcami. Wiosną zaskoczył na ogólnoświatowy stan epidemiologiczny. Siedzieliśmy 
w swoich domach wystraszeni jutrem, słuchając ostrzeżeń o setkach osób zagrożonych 
CaVID 19. Z uwagi o zdrowie i bezpieczeństwo nie spotykaliśmy się. Był lockdown, nie 

pracowaliśmy też w Radzie. Nie były realizowane założenia w zakresie funduszu 
sołeckiego i inwestycji, było za to ogólnopolskie szycie maseczek. Ludzie patrzyli jak 
pomóc jeden drugiemu, o lekarzach i pielęgniarkach wypowiadaliśmy się jak o 

bohaterach. Wówczas od jednego z radnych wyszła propozycja wsparcia szpitala i 
przekazania naszych diet dla Nowodworskiego Centrum Medycznego na walkę z covid-
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em. Z chęcią przyjęłam ten pomysł zwłaszcza, że pamiętam czas kiedy rok wcześniej 
szpital miał obiecane nasze wsparcie przy remoncie oddziału ginekologicznego, ale nie 
otrzymał tylko od nas w Powiecie. Solidarnie inne samorządy okazywały wsparcie. My 
radni zdjęliśmy wtedy te środki uchwałą. Dlatego, gdy okazało się, że potrzebna jest 
pomoc szpitalowi, zwłaszcza w czasie niewidocznego wroga jakim jest wirus, inicjatywa 
wsparcia dla szpitala była jak najbardziej zasadna. Przekazaliśmy wówczas swoje diety, 
bez rozgłosu w prasie. teraz, gdy chorych jest znacznie więcej, gdy liczymy w dziesiątkach 
tysięcy zachorowań, gdy wzrasta śmiertelność, gdy każdy z nas zetknął się z chorobą 
bliskich lub znajomych, gdy dotyka ona już nas bezpośrednio, szpital ponownie zwrócił 
się o wsparcie, bo nasz nowodworski szpital powiatowy zmienił się w jednoimienny tylko 
pod pandemię. Tam jest naprawdę dramatycznie ciężko. Dziś na sesji padła propozycja 
pana Wójta wesprzeć ten cel kwotą 10.000 zł. To dobrze, ale czy wiecie jakie kwoty 
przekazują inne samorządy - Zakroczym, Nowy Dwór Mazowiecki, Nasielsk. To były 

kwoty po kilkadziesiąt tysięcy złotych. Nikt nie dał tak niskiej kwoty jak u nas jest 
proponowana. Sami z własnej kieszeni wiosną, gdy była lżejsza sytuacja przekazaliśmy 

więcej. Ja rozumiem, że z pustego i Salomon nie naleje, sytuacja w Gminie jest ciężka, ale 
moja propozycja złożona na komisji dotyczyła przesunięcia środków, podałam 

proponowane źródło finansowania. Gdy radna Teresa Cieślińska zadała pytanie o cel w 
rozdz. 75075 promocja gminy padła odpowiedź od pani Skarbnik, że są to środki głównie 
na gazetkę, ostatni jej numer, opłaty grafika i końcówki zobowiązań związanych z 
promocją. Szanowni państwo Radni mamy bardzo wyrozumiałych mieszkańców, musieli 
zrozumieć, że nie mamy funduszy na realizację obiecanych zadań z funduszu sołeckiego 

i innych inwestycji. To ciężki rok i do tego powiązany z pandemią, zapewne mieszkańcy 
zrozumieją i w dobrym tonie odbiorą wstrzymanie się od edycji ostatniego numeru 
gazetki. Za nami trudna decyzja i ich konsekwencje, ale walka z covide-em wciąż trwa, a 
skoro z powodu zapewnienia bezpieczeństwa mieszkańcom z naszej gminy, szpital 

zwrócił się o pomoc do gmin swojego powiatu zadecydujcie zgodnie z własnym 
przekonaniem i sumieniem, bo każdy je ma. Każdy z nas ma 1/15 głosu i ma wpływ jak 
odpowiemy jako Gmina na ten apel szpitala. Składam wniosek o poddanie pod 
głosowanie zwiększenia środków w rozdziale 85111 do zaproponowanej kwoty w 
wysokości 10000 zł przekazanej na walkę z COVID o 38000 zł wskazując jako źródło 
finansowania rozdz.75075 - promocja gminy. Łącznie proponuję przekazać na szpital 
48 000 zł. Proszę Państwa Radnych o zagłosowanie zgodnie ze swoim sumieniem i 

przekonaniem". 

Przewodniczący Rady lan Drzazgowski powiedział, że po konsultacjach z kilkoma 

Radnymi stwierdzono, że w tak trudnym dla wszystkich czasie pandemii, gdzie wszyscy 

czują się każdego dnia zagrożeni zakażeniem, zrozumiałe jest przesłanie z 

Nowodworskiego Centrum Medycznego do naszej Gminy pisma o wsparcie, w którym 
mówi się o zakupie rękawiczek, maseczek ochronnych, kombinezonów. Teraz planujemy 

na te potrzeby 10 000 zł, a z rozmowy z Wójtem wynikało, że w budżecie na rok 2021 

zabezpieczona zostanie kwota w wysokości 50000 zł na modernizację nowodworskiego 
szpitala. "Mamy końcówkę roku i musimy być świadomi tego, że wykonanie budżetu na 
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ten rok jest sprawą priorytetową. Od momentu wybuchu pandemii w naszej gminie Pan 
Wójt prowadzi bardzo racjonalną politykę pieniężną i myślę, że my jako radni tej gminy 
będziemy go w tym wspierać". Przewodniczący poinformował, że takie jest stanowisko 
kilku radnych naszej gminy z którymi przeprowadził konsultacje. 

Radna Teresa Cieślińska zauważyła: "czyli z tego wynika, że będzie negacja wniosku, 
który zaproponowała radna Iwona Sagatyńska. Ja uważam, że jej propozycja jest bardzo 
realna dlatego, że to nie zakłóci porządku finansowego budżetu naszej gminy". Poza tym 
radna wróciła do tematu ulicy Limonkowej, na której są dziury tak ogromne, że się nie 
da jeździć. Rozumie, że pieniądze zostały oddane do Wojewody z powrotem, ale nawet 
na dwie wywrotki jakiegoś tłucznia też nie stać gminy - zapytała radna. 

Skarbnik Kamila Gronczewska wróciła do wypowiedzi radnej Iwony Sagatyńskiej i 
skorygowała część dotyczącą deficytu, ponieważ radni otrzymali materiały z których 
wynika, że uchwała i budżet gminy na 2020 rok mają wynik nadwyżkowy. 

Wójt Dariusz Bielecki zauważył, że w wypowiedziach radnych wyczuwa wielką 

wrażliwość i on też jak najbardziej jest za tym i uznaje, że priorytetem jest wsparcie w 
tych trudnych czasach. Jest w kontakcie codziennie z Ośrodkiem Gminnym, którego 
budżet wynosi prawie 2 mln zł, a dokładnie to 1 961 000,00 zł. Pomiechówek jest jedyną 
gminą, która posiada taki publiczny ośrodek, w którym codziennie podejmowane są 
działania na walkę z COVID-em. Jeżeli chodzi o Nowodworskie Centrum Medyczne Wójt 
zaznaczył, że jak najbardziej trzeba tej pomocy udzielić szpitalowi i dlatego w budżecie 
na 2021 rok, o czym już mówił Przewodniczący Rady, będą pieniądze w kwocie 50000 zł 
na kwestie remontowe. Natomiast propozycja przesunięcia pieniędzy padła w ostatniej 
chwili, dlatego trzeba to jeszcze przeanalizować. Będzie jeszcze jedna sesja w listopadzie 
przed którą kontaktować się będzie z Nowodworskim Centrum Medycznym, w celu 
uszczegółowienia pomocy. Ze względu na to, że jest końcówka roku budżet wymaga 
uważnej analizy, więc na razie proponuje dać 10000 zł, a do następnej sesji zostaną 
podjęte działania w celu możliwości wsparcia szpitala jeszcze w tym roku. Wójt prosił, 
aby nie odbierać tego jako braku chęci pomocy, bo jest odwrotnie. Odnośnie działu 
administracja Wójt wyjaśnił, że w tym roku będzie jeszcze potrzebna kwota około 40 000 
zł. Jeżeli chodzi o promocję wydatki nie są tam planowane, bo ich praktycznie nie będzie, 
a jeżeli już to symboliczne kwoty. W dziale tym są bardzo duże wydatki pocztowe, bo 
wiele listów, powiadomień do mieszkańców jest wysyłanych. Gazetka daje w tym 
zakresie oszczędności, bo w tym roku była tylko 3 razy wydawana, a dzięki jej 
rozpowszechnianiu zmniejsza się wydatki pocztowe, bo większość ogłoszeń, 

komunikatów jest w niej zamieszczanych i to dociera do mieszkańców. Na zakończenie 
poprosił o uszanowanie takiego stanowiska i nie odbieranie tego jako braku chęci 

pomocy szpitalowi, bo z jego strony jest życzliwość, wyrozumiałość i wrażliwość w 
sprawie tego wsparcia. 

Radna Teresa Cieślińska na wstępie sprostowała wypowiedź wójta twierdząc, że 

nieprawdą jest, że sprawa przesunięcia środków została zgłoszona w ostatniej chwili, bo 

propozycja ta padła już na posiedzeniu Komisji i mógł się wójt do tego przygotować, i tak 
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pewnie było, bo wczoraj coś się działo w przedszkolu. Widziała samochody radnych 
przed przedszkolem, jej tam nie było, ale skoro byli radni to na pewno jakieś decyzje 
zapadły. W związku z tym zwracając się do Wójta powiedziała "albo będzie Pan nas 
traktował poważnie i szanował jako radnych, a nie Pan opowiada, że z radnymi się 

skonsultuje, tylko czy ze wszystkimi, chyba nie. W tej Gminie dzieje się coś złego, Pan po 
prostu nie chce z nami rozmawiać, a przynajmniej ze mną. To, żeby przekazać z promocji 
38000 zł nic nie stoi na przeszkodzie, żeby to zrobić dzisiaj, a nie dopiero jak Pan ustali 
ile możemy dać. Jak będziemy mogli dać więcej to ja się chętnie pod tym podpiszę, a tak 
poza tym to u nas chyba koronawirus nie panuje skoro takie zgromadzenie było wczoraj 

wieczorem". 

Wójt Dariusz Bielecki jeszcze raz podkreślił, że w tych ostatnich dniach bardzo dużo 
rozmawia z radnymi, także z panią Cieślińską na komisji. Należy pamiętać też, że w 

najbliższych dniach zostanie złożony do Rady projekt budżetu na 2021 rok i to co 
zostanie w nim zaproponowane musi mieć ciągłość z rokiem poprzednim. Te zmiany 
zaproponowane na dzisiejszej sesji muszą być spójne z budżetem. Dlatego potrzebna 

jest analiza, żeby realnie w tym budżecie wszystkie paragrafy pozamykać do końca roku. 

Pod koniec listopada będzie można w dziale administracja zweryfikować wszystkie 
wydatki, bo jeszcze teraz spływają różne faktury. Wtedy ostatecznie zostanie 

zaproponowane wsparcie na szpital. 

Radna Teresa Cieslińska zapytała Wójta dlaczego nie zaprosił jej na to spotkanie, które 
się odbyło wczoraj. 

Wójt Dariusz Bielecki zapewnił, że jest otwarty na rozmowy z Panią radną. 

Po zakończonej dyskusji Przewodniczący Rady lan Drzazgowski poddał pod głosowanie 
wniosek radnej Iwony Sagatyńskiej o zdjęcie kwoty 38000 zł z promocji gminy i 
przesunięcie jest na szpital w Nowym Dworze Mazowieckim 

Głosowanie w sprawie: wniosku o wprowadzenie zmian do uchwały budżetowej 

dotyczące zdjęcia kwoty 38000 z promocji gminy i przekazanie na szpital w Nowym 

Dworze Maz. 

Typ głosowania: Data głosowania: 13.11.202009:57 

Informacja o kworum: 50% Miejsce: zdalnie 

Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 

Uprawnionych: 15 Za:4 

Zagłosowało : 14 Przeciw: 7 
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Wniosek został odrzucony. 

Głosowanie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Budżetowej na 2020 rok: 

Typ głosowania: Data głosowania: 13.11.202009:59 
- - - - - .. 

Informacja o kworum: 50% Miejsce: zdalnie 
L _____ _ 

--------~_. --- -----------------

Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 

Uprawnionych: 15 Za: 11 

Zagłosowało: 14 Przeciw: O 

Nieobecni: 1 Wstrzymało się: 3 
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Oddane głosy - podsumowanie szczegółowe 

~
LP' I Imi~ i nazwisko 

1 Artur Bonas 

2 __ Teresa cieśliń_sk_a ___ _ 

Głos 

Za 

Wstrzymał się 

3 Jan Drzazgowski Za 

h 5 

* 
_--,-_G_ra_ż_yna Kiliś _ l · __ zz_aa__ r-
Małgorzata Leszczyńska ------l- -+ 
Małgorzata Lewczuk Za 

7 Andrzej Malasiewicz Za 

8 Dorota Młyńska-Marcinowska Wstrzymał się 

9 Zbigniew Pietrzak Za 

10 Dariusz Radwański i Za 

11 Marcin Ruciński Za 

h2-'--- Iwona Sagatyńska Wstrzymał się 
I 

~ 13 1 _ . Wioletta Śli~ińsk-a ----

14 ~ Beata Wyszyńska 

Za 

Andrzej Górecki 

Uchwała Nr XXIII/170/2020 - w załączeniu 

Data i czas oddania głosu 

13.11.202009:59 l 
13.11.202009:59 

-
13.11.202009:59 

13.11.202009:59 

13.11.202009:59 

13.11.202009:59 

13.11.2020 09:59 

13.11.202009:59 

13.11.202009:59 

13.11.202010:00 

13.11.202009:59 

13.11.202009:59 

13.11.202009:59 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego. 

Radna Iwona Sagatyńska powiedziała: "Panie Wójcie złożył Pan dziś dwa projekty uchwał, 

jeden zmiany w budżecie i drugi o kredyt, żeby spłacić zadłużenie. Zadłużenie spłacać 

kolejnym zadłużeniem to musi być bardzo ważny powód i należałoby porządnie zadbać 
by przekonać do jego zasadności radnych. Mnie same tabelki i jedno posiedzenie Komisji 

nie przekonuje, a już na pewno budzi mój ogromny niepokój. Oba projekty były Pana 
autorstwa, ale zabrakło w nich jednego ważnego aspektu, dialogu. Nie w czasie jak Pan 

podaje nam pliki do zapoznania się przed komisją na czas kiedy mamy wcisnąć zielony 
guzik na sesji na stopie zaufania i dać Panu pełną akceptację. Tak minęły 2 lata, ja Panu 

ufałam również przykładając swój głos tak było w poprzedniej kadencji, gdy było 

robione duże zadłużenie na inwestycje, ale wtedy Pan umiał razem z nami usiąść i 

przekonać nas, a dziś Pan tylko oczekuje lojalności. Na Komisji zwrócił się Pan do radnej 

Pani Teresy Cieślińskiej, że jak chce to zawsze może zadzwonić to wtedy porozmawiacie. 
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To chyba nie na tym rzecz polega, bo jak słusznie Pani Skarbnik zwróciła uwagę to Pan 
układa budżet, Rada tylko wyraża zgodę w postaci uchwały akceptując Pana pomysł, ale 
nie można tak robić, że jak coś wspólnie ustalamy to Pan sam zmienia zasady, a my jak 
mamy wątpliwości co do pana toku myślenia to mamy Pana szukać i pytać o co chodzi. 
Zwłaszcza, że od marca do jesieni ciężko było zastać Pana w Urzędzie. Mam na myśli 
fundusz sołecki, w uzasadnieniu do WPF pada określenie, że podjęta została decyzja o 
wstrzymaniu się z wykonaniem wydatków realizowanych w ramach funduszu sołeckiego. 
Trzeba było zatem napisać, podjąłem decyzję o wstrzymaniu, bo to była Pana decyzja, 
tylko wielka szkoda, że bez wiedzy radnych. Dlaczego nam tak na tym funduszu zależy, 
dlatego że to my mamy kontakt z mieszkańcami i oni nas podsumowują jak działamy, 
reprezentując ich interesy. O tym, że fundusz nie zostanie zrealizowany radni nie 
powinni się dowiedzieć 10 listopada, gdy inwestycje powinny być kończone, ale dużo 
wcześniej. Tak się nie robi, to brak szacunku do radnych jako organu uchwałodawczego, 
to brak szacunku jako partnerów od których oczekuje się lojalności i zrozumienia. To ja 
musze tłumaczyć moim mieszkańcom dlaczego u Pana na ulicy są chodniki dla pieszych, 
podczas gdy u nas wciąż się mówi, że to nie czas, od 6 lat obiecuje Pan w drodze 
porozumienia z Generalną Dyrekcją, że zadba Pan o bezpieczeństwo mieszkańców przy 
drodze krajowej nr 62 w Stanisławowie, bo z bramy wychodzą wprost pod koła 

rozpędzonych pojazdów. Tu nie ma chodnika tak jak jest w Pomiechowie, tu jest głęboki 
rów i wielki problem mieszkańców. Ci ludzie co rok słyszą, że teraz będzie to zrobione 
ode mnie i od Pana, chociaż bardziej ode mnie bo mnie Pan obiecuje, że zadba o 
bezpieczeństwo mieszkańców mojego okręgu. Ja długo Panu ufałam, może nawet za 
długo, ale dziś ludzie przestali wierzyć w te obietnice, bo padło ich wiele, dlaczego u Pana 
jest kanalizacja, chodniki, światłowody i gaz, a u nas tego nie ma, a są to sąsiednie 
miejscowości. Podjęliśmy kiedyś uchwały Stanisławowo razem z Czarnowem i Nowym 
Modlinem tworzą jedną aglomerację, kanalizacja była obiecywana już od 5 lat, poszły na 
nią grube pieniądze z trzech miejscowości z funduszu sołeckiego, z dwóch lat. Raz Pan 

złożył wniosek nie udało się dostać dotacji i Pan odpuścił, już się o tym nie rozmawia, są 
inne tematy. Rozwój turystyki, mobilność to piękne słowa i piękne inwestycje, ale woda, 
kanalizacja, internet, to są dzisiejsze problemy mieszkańców. Mój brak zrozumienia Pana 

pomysłów na budżet dojrzewał z każdym kolejnym rokiem, nie zawsze do końca, ale 
zaczęło się pojawiać jakieś żółte światełko, które powodowało jakąś ostrożność i dziś 
postanowiłam to wyartykułować. Nie da się robić budżetu bez funduszu sołeckiego, 

zapewne bym to zrozumiała, ale mnie Pan nie przekonał, bo zabrakło w tym dyskusji, to 
był tylko suchy fakt. Zapewne nie da się zamknąć tego budżetu bez kredytu na kredyt, to 
przykre kiedy dowiadujemy się o tym w listopadzie, a nie w połowie roku, to wtedy 
powinien Pan nas zwołać i z nami rozmawiać. My nie jesteśmy bezmyślni, proszę nie 

traktować nas jak maszynki do glosowania. Proszę szanować naszą pracę i wkład, który 
dajemy pochylając się w zdobywaniu wiedzy i budowaniu świadomości decyzji przy 

głosowaniu. Jestem przekonana, że inni radni podzielają to zdanie, przynajmniej w 
większości, ale to że nie wypowiadają się, to nie oznacza pełnej akceptacji. Powody są 
różne i ma Pan ich pełną świadomość, my też ze sobą rozmawiamy. Dodam, że cały ten 

mój, może za długi wywód jest tylko uzasadnieniem decyzji, jaką podejmuję głosując nad 
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uchwałą o kredyt na spłatę wcześniej zaciągniętych zobowiązań z tytułu wyemitowania 
papierów wartościowych i pożyczek. Mając swoje spostrzeżenia, poczucie braku 
przekonania, a także opinię RiO, która słusznie zauważyła górną granicę zadłużenia oraz 
fakt, że budżet nadwyżkowy na koniec roku przy braku realizacji zadań inwestycyjnych 
jest budżetem deficytowym, wstrzymam się od głosu. Tzn. nie do końca jest to budżet 
deficytowy, tak jak Pani Skarbnik zwróciła na to uwagę, ale gdyby nie było tego kredytu 
byłby deficytowy. Nie będę głosowała przeciw, tylko wstrzymam się od głosu. Zapewne i 
tak uchwała zostanie przegłosowana, bo tak trzeba, by zapłacić należności i inne 
konieczne potrzeby. To nie jest z tchórzostwa, a jedynie sygnał że zabrakło dialogu i 
przekonania że tak, a nie inaczej musi być. 

Wójt Dariusz Bielecki powiedział, że wsłuchał się z uwagą i nie zgadza się z wypowiedzią 
pani radnej, bo jego postawa jest otwarta. Realizowane są budżety, które powodują, że 
Gmina Pomiechówek co roku rozwija się we wszystkich obszarach. Inwestycje, które 
powstały spowodowały, że poziom życia mieszkańców jest bardzo wysoko. Rozumie, że 
ktoś może mieć odrębne zdanie, dlatego szczegółowo nie będzie się wypowiadał, ale w 
ostatnich latach wykonano olbrzymią pracę i dalej są kontynuowane te założenia, a w 
kolejnych 2, 3 latach będą bardzo dynamiczne inwestycje we wszystkich kierunkach 
rozwoju gminy, to jest woda, kanalizacja, infrastruktura, transport gminny, internet. 
Dlatego nie można przedstawiać obrazu, który nie jest prawdziwy. "Trwają intensywne 
prace, podjęliśmy decyzję o rozwijaniu sieci wodociągowej, będziemy planować 

powstanie stacji uzdatniania wody. Rozpoczynamy bardzo duży proces inwestycyjny, np. 

Strefa Ekonomiczna, która jest głównym źródłem naszego dochodu, już pierwsze firmy, 
które zainwestowały w Nowym Modlinie przyniosły nam ponad 600.000,00 zł dochodu 
podatku od nieruchomości. Kolejne firmy zaczynają realizować inwestycje, gdzie w 
następnym roku 2021 będą kolejne dochody. Nie wpłynęła opłata adiacencka z tego 
tytułu, że jest to długi proces administracyjny, ale tu mamy duże wpływy, którymi 
zabezpieczone zostaną inwestycje. Jeżeli chodzi o fundusze na poszczególne 
miejscowości, będą one realizowane. Moja propozycja jest taka, żeby na każdą 

miejscowość w 2021 roku zabezpieczyć kwotę i o tym za kilka dni przy budżecie na rok 
następny będziemy rozmawiać" . Podsumowując swoje wystąpienie, wójt jeszcze raz 

zaznaczył, że jest wykonywana bardzo duża praca całego zespołu, składane są dziesiątki 
wniosków w naborach o środki zewnętrzne, bo są gotowe dokumentacje. Są 

przydomowe oczyszczalnie, nie tylko kanalizacja, wymieniane są piece, to też bardzo 
ważne zadanie, co oznacza że ten rok też jest bardzo owocny. "To się dzieje, ale nie 
każdy to zauważa i nie musi i to trzeba uszanować, ale jest też olbrzymie zrozumienie i 
akceptacja, żeby te inwestycje realizować, bo nie wyobrażam sobie, żeby nie rozwijać 
transportu, nie budować infrastruktury, która pozwoli lepiej funkcjonować. Jeżeli chodzi 
o kanalizację, muszą być nabory, których w ostatnich dwóch latach nie było, ale nie 
można powiedzieć, że nie ma chęci, wręcz przeciwnie uważam, że nasza oczyszczalnia 
jest gotowa do przyjęcia kolejnych miejscowości. To będą bardzo duże środki, bo ponad 

20 mln zł. Jesteśmy gminą, w której powstanie światłowód, nie wszędzie od razu, ale to 
jest olbrzymi sukces, że już 1A gminy ma światłowód w miejscowościach od strony 
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Serocka do Kosewka. To się dzieje i za rok, dwa lata ten światłowód będzie wszędzie. Sieć 
gazowa powstaje. To wszystko dzięki Strefie się rozwija. Nie zgodzę się z wypowiedzią 
radnej, bo w mojej ocenie przedstawiony przez niż obraz nie jest pełny". 

Radny Artur Bonas powrócił do punktu 3 w którym głosowano wniosek o przesunięcie 
38000 zł z promocji gminy na szpital. Wytłumaczył, że przez pomyłkę nacisnął nie ten 
guzik co chciał i zagłosował za wnioskiem, ale nie ma w intencji zagłosowanie za i wniósł 
o reasumpcję tego głosowania, bo przychyla się do wypowiedzi wójta, który mówił że 
trzeba to jeszcze przeanalizować, dlatego stwierdził: "jestem członkiem Rady i jeżeli jest 
możliwość wygenerowania większej sumy w późniejszym czasie to ja jestem za". 

Wójt Dariusz Bielecki podziękował radnemu za takie stanowisko, ale proponował aby już 
nie wracać do tego punktu. Jest to pierwsza sesja on-line i mogło coś organizacyjnie 
wyjść nie tak, ale na pewno na kolejnej sesji już pójdzie sprawniej. Wójt proponował . 
kontynuowanie dalszego porządku obrad. 

Radca Prawny Edyta Fraczak - Szatkowska wyjaśniła, że tamten punkt został już 

zamknięty i dlatego reasumpcja głosowania, zwłaszcza w zakresie wniosku, który i tak 

nie przeszedł, nie byłaby właściwa. 

Radna Teresa Cieślińska zapytała Wójta o Strefę Ekonomiczną, jakie jest 
zainteresowanie, ile firm się zgłosiło chętnych do wykupu gruntu. 

Wójt Dariusz Bielecki na wstępie zaznaczył, że Strefa jest kluczową inwestycją na 
Mazowszu, jest też dużym krokiem do rozwoju Gminy, bo wszystkie podatki od 

nieruchomości od osób prawnych będą wpływać. Odpowiadając na pytanie radnej T. 
Cieślińskiej powiedział, że ma bardzo dobre wieści, bo już fizycznie trwa budowa dwóch 
firm i następni projektują nowe zakłady. Powstanie duża firma, która chce zainwestować 
w Nowym Modlinie. Rok 2021 będzie kolejnym rokiem, w którym Gmina Pomiechówek 
ściągnie dużych inwestorów. Zainteresowanie tymi inwestycjami jest bardzo duże, wiele 
osób się dopytuje, ale realnie na razie są dwie duże firmy, które kupiły grunty i trwają 
prace projektowe. W 2021 roku rozpocznie się budowa nowych zakładów, które 

przyniosą gminie dochody, a mieszkańcom dadzą zatrudnienie. 

Po zakończonej dyskusji, przystąpiono do głosowania. 

Głosowanie w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego. 

L Typ głosowania: 

I _ Informacja o kworum: 50% 

Data głosowania: 13.11.202010:23 

Miejsce: zdalnie ~ 

Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 

Uprawnionych: 15 l Za:9 
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F ___ Z_a_głOSował-:--o:-1-4_~=-~ _~~= ___ przeciW: o 
Nieobecni: 1 _1 Wstrzymało się: 5 

Oddane głosy - podsumowanie szczegółowe 

llPT Imię i nazwisko GłO~- Data i czas oddania głosu 
-------------~----

Za I 13.11.2020 10:24 _ ~ 

Wstrzymał Si~ 13.11.2020 10:24 ---J 
1 Artur Bonas 

2 Teresa Cieślińska 

3 Jan Drzazgowski Za 13.11.2020 10:24 
I 

-- -----
Za 13.11.202010:24 I 4 Grażyna Kiliś 

~ Małgorzata leszczyńska 

Małgorzata Lewczuk 

li Andrzej Malasiewicz 

Za 13.11.202010:24 

Za 13.11.2020 10:24 

I 
13.11.202010:24 za~ 
13.11.2020 10:23 Wstrzymał się 

Za 13.11.2020 10:24 I t~ot::;::::~::::::~ws_ka--
Za 13.11.202010:24 

--j 

Wstrzymał się 13.11.202010:24 

Wstrzymał się 13.11.202010:23 

z~ 
13.11.2020 10:24 

Wstrzymał się 13.11.2020 10:24 

Nieobecny ------------
--'- ---

I 11 Marcin Ruciński 

1 12 I Iwona Sagatyńska 
'1: 1- Wioletta Śliwińsk_a -----t-

1~ Beata Wyszyńska 
151 Andrzej Górecki 

Uchwała Nr XXIII/171/2020 - w załączeniu do protokołu. 

Już po głosowaniu radna Teresa Cieślińska chciała, żeby Wójt doprecyzował, ile jest w tej 

chwili firm. 

Wójt Dariusz Bielecki odpowiedział, że jedna firma się buduje, druga rozpocznie 

inwestycję w 2021 roku. Na pewno są dwie, ale realnie będzie to większa liczba, bo wiele 

firm jest na etapie pozwoleń i działań projektowych. Druga z wymienionych firm będzie 

na obszarze 10 ha, więc jest to duża inwestycja. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr 1V/31 /2019 Rady Gminy 

Pomiechówek z dnia 28 marca 2019 r. w sprawie poboru podatków w drodze inkasa, 

wyznaczenia inkasentów oraz określenia wynagrodzenia dla inkasentów. 
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Temat został omówiony na wspólnym posiedzeniu Komisji. 

Głosowanie: 

Typ głosowania: 

Informacja o kworum: 50% 

Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 

Uprawnionych: 15 

Zagłosowało: 14 

Nieobecni: 1 

Data głosowania: 13.11.2020 10:26 

Miejsce: zdalnie 

-c- Za: 14 

Przeciw: O 

t-- Wstrzymało się: O l __ 

Oddane głosy - podsumowanie szczegółowe 

Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 

1 Artur Bonas Za 13.11.202010:26 

2 Teresa Cieślińska Za 13.11.202010:27 

3 Jan Drzazgowski Za 13.11.202010:27 
--

4 

I--
S 

Grażyna Kiliś 

-----
Małgorzata Leszczyńska 

Za 

Za 

13.11.202010:26 

13.11.2020 10:26 

6 t Małgorzata Lewczuk Za 13.11.2020 10:26 

7 Andrzej Malasiewicz Za 13.11.202010:26 

hi- -
I 8 Za !- - 13.11.202010:26 

l 

Dorota Młyńska-Marcinowska - -1 
Zbigniew Pietrzak I 

------
Dariusz Radwański 

9 

10 

11 Marcin Ruciński 

Za 13.11.2020 10:26 ~ 
13.11.2020 10:26 

-
13.11.202010:26 

Za 

Za 

12 
e 

13 

14 

E-= 

Iwona Sagatyńska 

Wioletta Śliwińska 

Beata Wyszyńska 

Andrzej Górecki 

Uchwała Nr XXll1l17212020 - w załączeniu 

Za 13.11.202010:26 

Za 13.11.202010:26 

13.11.2020 10:26 

Radna Iwona Sagatyńska zapytała o taką rzecz. W związku z tym, że Wójt wydał 
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zarządzenie o niepobieraniu przez inkasentów opłat w czasie pandemii, żeby ograniczyć 
kontakt z mieszkańcami, radna miała wątpliwości, czy podejmowanie tej uchwały jest 
konieczne. 

Wójt Dariusz Bielecki odpowiedział, że jak najbardziej jest konieczne, gdyż inkasenci się 

nie zmieniają. Jest teraz trudny czas, ale nie wyobraża sobie, aby nie było inkasentów. 
Dlatego wykaz uzupełniono o nowego sołtysa. Na razie inkasenci nie zbierają opłat, ale 
ściągalność jest na dobrym poziomie. Lista inkasentów zostaje i nie jest nic planowane, 
żeby to zmienić. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji z dnia 31.05.2020 r. w interesie 
publicznym w zakresie zmiany przepisów prawa miejscowego. 

Temat rozpatrzyła Komisja skarg, wniosków i petycji i przedstawiła pod obrady sesji 
projekt powyższej uchwały. 

Głosowanie w sprawie: 

I ____ TYP głOSOWan~ _ _ Da_ta_gło_so_wa_ni_a: 1_3._1_1._20_2_0_10:_29 __ _ 

L _ InfOrmaCja o kworum: 50% ___________ M_ie_jsce: zdalnie 

Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 

I Uprawnionych: 15 Za: 11 

---~ 
Przeciw: 2 

11_ - == Zagłosowało: 14 i ---
Nieobecni: 1 --WStrzymało się~ - -- -; 

- -- -- ---- - - - - - ~ -

Oddane głosy - podsumowanie szczegółowe 

LP'L- ~- __ Im_ię _in_azw_is_ko - =t Głos- tl DataiczaSOdda~gł"OsU -1 

1_ 21 I ~rtur Bonas Za 13.11.202010:29 J 
Teresa Cieś-lin-' s-ka-- -Wstrzymał się I - 13.11.2020 10:30 -

! rl - Jan -Dr-zazg-o-w-sk-i - -- +- Przeciw - -- 13.11.202010:30-

~ 
I 4 I Grażyna Kiliś 

- -- -- - - - - - - - t- - - - - -
: 5

6

+ _ Małgorzata leszczyńska __ 1

1

_ __z_a _ + __ 13.11.2020 10:29_ 

I Małgorzata lewczuk _ -i _ Za i _ -=-3.1~020-=-0:3~ 

I 7 Andrzej Malasiewicz I Za 13.11.2020 10:30 

------ +- . - -
13.11.2020 10:30 Za 

1--- - - - ---

_ 8 L Dorota MłyńSka-Marcinowsk~ L _ za __ -+ __ 1~1.2020 10:29 

l~ ~ _ ZbignieW Pietrzak ~ przeciw __ . 13.11.2020 10:~ _ 

1~ __ ~~Radwański-_ --_ __ 1-_ -_ ~ t -===1.202010:29 _ 
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' :~0 
Marcin Ruciński 

r 
Za 

+ 
13.11.2020 10:30 

Iwona Sagatyńska Za 13.11.2020 10:29 

13 Wioletta Śliwińska Za r - 13.11.2020 10:30 

14~ Beata Wyszyńska Za 

l 
13.11.2020 10:29 

1- 15 - Andrzej Górecki Nieobecny ------------

Uchwała Nr XXIII/173/2020 - w załączeniu. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie pozostawienia petycji bez rozpatrzenia. 
Temat ten również rozpatrzyła Komisja skarg, wniosków i petycji i wniosła pod obrady Rady projekt 

powyższej uchwały. 

Głosowanie: 

i 
~- I Typ głosowania: 

Informacja o kworum: 50% r 
l_ _l 

Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 

! 

l-
I , 

Uprawnionych: 15 

Zagłosowało: 14 

Nieobecni: 1 

Oddane głosy - podsumowanie szczegółowe 

~~ I 
Imię i nazwisko 

I 1 Artur Bonas 

2 Teresa Cieślińska 

t -
Jan Drzazgowski 

4 Grażyna Kiliś 

S Małgorzata Leszczyńska 
+ 

I-

6 Małgorzata Lewczuk -f 7 Andrzej Malasiewicz 

- ----

r 8 Dorota Młyńska-Marcinowska 

i~ 
-- - I 

Zbigniew Pietrzak 

! 10 Dariusz Radwański 

'-- _I 11 Marcin Ruciński 

Data głosowania: 13.11.2020 10:32 

Miejsce: zdalnie 

Za: 12 

Przeciw: 2 

Wstrzymało się: O l 

~ 
Data i czas oddania głosu 

-\ Za 13.11.202010:32 

Przeciw 
I 

13.11.202010:32 
~ 

Przeciw I 13.11.2020 10:32 

Za I 13.11.2020 10:32 

Za I 13.11.2020 10:32 

Za t- 13.11.2020 10:32 

Za 13.11.202010:32 
I 

I -1 
Za 13.11.2020 10:32 

f 

Za 13.11.202010:32 

Za 13.11.202010:32 

Za 
I 

13.11.202010:32 
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~ 
Iwona Sagatyńska 

I-- I Za 

13 Wioletta Śliwińska Za ± za_1 
1

14 Beata Wyszyńska 
--

15 Andrzej Górecki Nieobecny 
--

Uchwała Nr XXIII/174/2020 - w załączeniu. 

13.11.2020 10:32 

13.11.202010:32 

13.11.202010:32 

13. Podjęcie uchwały w sprawie programu współpracy Gminy Pomiechówek z 

organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art.3 ust.3 ustawy z 
dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 

2021. 

Temat był omawiany na wspólnym pOSiedzeniu Komisji. Pytań, uwag nie zgłoszono. 

Głosowanie: 

Typ głosowania: Data głosowania: 13.11.202010:34 

Informacja o kworum: 50% Miejsce: zdalnie 

Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 

Uprawnionych: 15 Za: 14 
------+ 

Zagłosowało: 14 Przeciw: O 

Nieobecni: 1 Wstrzymało się: O 

Oddane głosy - podsumowanie szczegółowe 

Głos Imię i nazwisko -I 
t-

za 

Za 

--------+- ----

Artur Bonas 

Teresa Cieślińska 

Data i czas oddania głosu 

13.11.2020 10:34 

13.11.2020 10:34 

Jan Drzazgowski Za 13.11.2020 10:34 

GraiynaKiliś r Za - 13.11.2020 10:34 

r:t
-- Małgorzata Leszczyńska- - Za =-l-~ __ 1_3._1_1._2020 10:34 

6 Małgorzata Lewczuk l Za 13.11.202010:34 

7 Andrzej Malasiewicz _l Za __ I 13.11.202010:34 

--, 

-j 
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-----
I 8 Dorota Młyńska-Marcinowska Za 13.11.2020 10:34 

9 Zbigniew Pietrzak Za 13.11.2020 10:34 

10 Dariusz Radwański Za 13.11.2020 10:34 

11 Marcin Ruciński Za 13.11.202010:34 

12 Iwona Sagatyńska Za 13.11.202010:34 

13 Wioletta Śliwińska Za 13.11.2020 10~ 
- -

14 Beata Wyszyńska Za 13.11.2020 10:34 

15 I Andrzej Górecki Nieobecny ------------

Uchwała Nr XXIII/175/2020 - w załączeniu. 

Wójt wyjaśnił kwestię, któą poruszono na komisji, czyli poinformował, że instytucje 

pozarządowe z całej Polski mogą uczestniczyć w tym programie, dlatego forma 

ogłoszenia jest bardzo dobra, nie da się fizycznie do każdego podmiotu wysłać 

zaproszenia do konsultacji. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie sprzedaży udziału w nieruchomości stanowiącej 

własność Gminy Pomiechówek. 

Temat również był omawiany na wspólnym posiedzeniu Komisji. Pytań, uwag nie zgłoszono. 

Głosowanie: 

Typ głosowania: Data głosowania: 13.11.2020 10:35 

J 

Informacja o kworum: 50% Miejsce: zdalnie 
- --~ 

Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 

Uprawnionych: 15 

Zagłosowało: 14 

Nieobecni: 1 

Oddane głosy - podsumowanie szczegółowe 

Lp. 

1 

-
Imię i nazwisko 

Artur Bonas 

Za: 13 

Przeciw: O 

Wstrzymało się: 1 

Głos T Data i czas oddania głosu 

I 13.11.2020 10:35 Za 
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2 Teresa Cieślińska 

3 Jan Drzazgowski 

4 Grażyna Kiliś 

5 Małgorzata Leszczyńska 

6 Małgorzata Lewczuk 

7 Andrzej Malasiewicz 

Dorota Młyńska-Marcinowska 

-i Wstrzymał się 
Za 

Za 

Za 

Za 
I 

- f 
Za 

Za 

13.11.2020 10:35 

13.11.202010:35 

13.11.202010:35 

13.11.2020 10:35 

13.11.2020 10:35 

13.11.202010:35 

13.11.2020 10:35 
, 

8 

9 

11

1 

Zbigniew Pietrzak 

Dariusz Radwański 

Marcin Ruciński 

Za 13.11.2020 10:35 

Za 13.11.2020 10:35 

Za 13.11.202010:35 

I 
I 

12 

13 

14 

15 
I I 

Iwona Sagatyńska 

Wioletta Śliwińska 

Beata Wyszyńska 

Andrzej Górecki 

Za 

Za 

Uchwała Nr XXIII/176/2020 - w załączeniu do protokołu. 

13.11.2020 10:35 

13.11.2020 10:35 

13.11.2020 10:35 

15. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy między sesjami Rady Gminy - zał. Nr 7 

Wójt Dariusz Bielecki w swym wystąpieniu na wstępie zaznaczył, że swoje sprawozdanie 
zawsze przedstawia w wyczerpującej formule o czym świadczy aż 47 punktów. Ze 

wszystkich aspektów funkcjonowania Gminy przedstawia wszelkie czynności, bo zadanie 
Wójta jest bardzo rozległe. Gmina zajmuje się wieloma dziedzinami funkcjonowania 

życia społecznego od oświaty po pomoc społeczną, inwestycje, wydawanie dowodów 
osobistych itp. Ta forma przedstawiania sprawozdań bardzo dobrze się sprawdza, 

wszystkie działania są szczegółowo opisane i każdy radny ma wiedzę o tym co się dzieje 

w Gminie. Był to czas, gdzie w oświacie podpisywane były umowy na przekazanie 
sprzętu komputerowego, jest też informacja o wszelkich przetargach. Sprawozdanie to 

jest przeglądem każdego dnia działalności Wójta, podane są decyzje celu publicznego, w 

punkcie 4 mowa jest o kanalizacji. Jest to przykład na to, że ta inwestycja cały czas się 

rozwija. Jak powiedział Wójt "ten dynamiczny rozwój musi być oparty na inwestycjach, bo 

kto nie inwestuje ten się cofa. Musimy zwiększać dochody, a najlepszym przykładem na 

to jest Strefa Ekonomiczna, gdzie setki tysięcy złotych, potężne środki wpływają do 

naszego budżetu. Za chwilę będzie to kilka mln złotych i w krótkim czasie spotkamy się w 

następnym roku i wsłucham się w głosy, wtedy stwierdzę, że warto być cierpliwym, bo 
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nic nie przychodzi z roku na rok, sama inwestycja w Strefie Ekonomicznej trwała kilka lat. 
Szanowni Państwo! 50 mln zł na Gminę w której jest 9 tys. mieszkańców to bardzo dużo, 
wystarczy przejrzeć budżety, żeby się przekonać, że takie Gminy jak nasza nie inwestują 
tak potężnych środków. Dzisiaj proces inwestycyjny w samorządach jest spowolniony, do 
1 S listopada czyli za kilka dni złożę projekt budżetu, w którym będzie 2S mln zł na 
inwestycje we wszystkich obszarach funkcjonowania gminy. To jest dzień, w którym w 
ciężkich czasach Gmina Pomiechówek utrzymuje tempo rozwoju inwestycyjnego, mamy 
zabezpieczone dochody z różnego rodzaju podatków, w tym też i ze Strefy, bo te firmy w 
kolejnym roku również zapłacą i wpłynie kolejne 700 tys. zł. Ze statystyki w 
sprawozdaniach jesteśmy wśród gmin wiejskich na 6 miejscu w Polsce, jeżeli chodzi o 
budżet. Tak wygląda realny obraz, rozumiem dzisiejsze emocje, ale uważam że ten obraz 
jest dalece odbiegający od realnej oceny sytuacji, bo jest ona bardzo dobra. Jesteśmy 
jedną z Gmin, gdzie nasz WPF jest tylko na 10-11 lat, czyli termin spłaty zobowiązań jest 
krótki, bo są Gminy, które mają na 30 lat spłaty zobowiązań. To też pokazuje, że w 
bardzo krótkim czasie jesteśmy w stanie te zobowiązania regulować dzięki temu, że 
mamy bardzo dobre dochody. Ten rok był szczególny, pamiętajmy że wydatek Gminy na 
oświatę wzrósł o 2,S mln zł czyli bardzo dużo, za to można by było zrobić potężne 

inwestycje w każdej miejscowości. Mamy świadomość, że są wydatki obligatoryjne tak 
jak oświata i tu trzeba było zapewnić zdalne nauczanie. Ponad 20 mln zł na oświatę 
pokazuje jak ważny jest ten dział. Wymieniono oświetlenie uliczne, które będzie 

kontynuowane, do tej pory wymieniono ponad 1 000 opraw, dokładny wykaz zostanie 
przedstawiony na Komisji. Są dwa aspekty tej inwestycji, 300 tys. zł planowanych 
oszczędności w następnym roku, które będzie można wydać na inwestycje w danych 
miejscowościach". Wójt oświadczył, że nie zgadza się ze stwierdzeniem, iż na wsiach nie 
będzie tych środków, one będą już w następnym roku i tu będzie propozycja to 300 tys. 
zł z oszczędności na oświetleniu, ale najpierw trzeba było te środki znaleźć, więc 

wymieniono oświetlenie wykonując prace własnym sumptem, bo kupiono tylko oprawy 
czyli wydatkowano tylko zakup lamp i żarówek, a usługę wykonano we własnym 
zakresie, czym zaoszczędzono kolejne kilkaset tysięcy złotych. Budżet na 2021 rok 

będzie doskonały z tego tytułu, że zabezpieczono wszystkie wydatki, bo na oświatę 
ponad 20 mln zł, na pomoc społeczną i 2S mln zł na inwestycje. "Ja potrafię 90 % 

pozyskać dofinansowania, nie wszystkim to się podoba i nie musi. Postaram się, żeby 
było to 99% i może do takiego wyniku dojdę i wtedy powiem, że tylko 1 % nam został. 
Dzięki tym dotacjom mamy we wszystkich obszarach funkcjonowania inwestycje. Na 
następne spotkanie przygotuję szczegółowy ich wykaz i pokażę wszystkie projekty, żeby 
to przypomnieć, bo może już nie pamiętamy, bo tych inwestycji było tyle, że może 
niektórym się zapomniało pokażę, że dzisiejsze sformułowania były niezgodne z tym co 
realizujemy, bo uważam że jesteśmy na bardzo dobrym miejscu, mamy bardzo dobry 

budżet, który pozwala nam na najbliższe lata dynamicznie inwestować. Wpływają dotacje 
i z tego mamy środki w budżecie, mamy dochody własne, które bardzo nam rosną, 

nawet 640 tys. zł w jednym roku. To potężna kwota, która co roku zostanie u nas w 

budżecie, a kolejne miliony dodatkowych środków przed nami". Na zakończenie swej 
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wypowiedzi Wójt podkreślił, że jego sprawozdanie, a przede wszystkim czyny pokazują 
bardzo dynamiczne działanie we wszystkich obszarach. 

Pytania: 

Radna Małgorzata Lewczuk zapytała o pkt. 38 - podpisanie umowy na przebudowę ulicy 
Mostowej. Chciała się dowiedzieć coś więcej na ten temat. 

Wójt Dariusz Bielecki zaczął od tego, że powstał w Pomiechówku jeden z ciekawszych 
obiektów na Mazowszu - dworzec kolejowy. To jest przykład na to, jak w niewielkiej 
gminie takiej jak Pomiechówek powstał dworzec za kilkanaście mln. zł, którego 
zazdroszczą sąsiednie samorządy. Teraz każdy podróżujący z Pomiechówka będzie miał 
tak doskonałe warunki. Dworzec jest przepiękny, z czego wójt jest dumny, bo był 

współtwórcą tej inwestycji. Od kilku lat konsekwentnie przekonywał PKP, że w 
Pomiechówku taki dworzec powinien powstać, składane były wnioski i dzięki temu 
powstała przepiękna inwestycja. Jest to ważna kwestia, bo dzięki temu w dobrych 
warunkach młodzież dojedzie do szkoły, dorośli do pracy. Dzisiaj z Pomiechówka 
praktycznie w 30 minut można dojechać do Warszawy do metra, ale potrzebne były 
doskonałe warunki, żeby powstała infrastruktura. Są miejscowości, gdzie nie można 

kupić biletu tylko trzeba iść do konduktora, że trzeba stać na peronie, gdzie jest zimno i 
traci się zdrowie, a w Pomiechówku powstał dworzec, który w grudniu zostanie otwarty, 
bo taka jest informacja od PKP. Gmina Pomiechówek w ramach doskonałej współpracy z 

PKP wybuduje jeszcze do 10 grudnia parkingi, zatokę autobusową, bo jesteśmy jedyną 
gminą, która ma 100% transportu publicznego, z każdej miejscowości można dojechać. 
Wójt wyjaśnił, że inwestycja ul. Mostowa to jest konsekwentne działanie powstania 
infrastruktury przy dworcu, na co Gmina otrzymała 90% z Unii Europejskiej. " Ja jako 
Wójt Gminy z moim zespołem projektowym, z moim Urzędem wykwalifikowanej kadry 
pozyskaliśmy ponad 30 mln zł, a dzisiaj się prowadzi dyskusję o wydatkach w 
administracji, dzisiaj fachowców trzeba zatrzymać, bo uciekają jeżeli nie zabezpieczymy 
im warunków godnego życia, dzisiaj pracownik potrzebuje wynagrodzenia. Dzięki 

ciężkiej pracy udało się pozyskać ok. 40 mln zł na komunikację, autobusy elektryczne, 
jestem dumny że realizujemy projekt, w którym chcemy żeby autobusami elektrycznymi, 
nowoczesnym taborem na bardzo wysokim poziomie komfortu podróżowali nasi 
mieszkańcy. Jestem człowiekiem młodym, chcącym się rozwijać, jeżeli widzę, że obecnie 
jeździmy busikami małymi to mam marzenie, żeby ten transport był nowoczesny. Jestem 
dumny z mojej administracji i proszę państwa o akceptację z tego tytułu, gdyż czujemy 
się nie doceniani, że Państwo tego nie dostrzegają. Rozmawiam z wszystkimi radnymi i 

wiem, że wszyscy to doceniają, może jedna czy dwie osoby trochę mniej, ale jestem 
przekonany, że czyny spowodują, że to docenią. Na rozwój trzeba znaleźć środki, ja je 
znalazłem dzięki swoim umiejętnościom pozyskałem dofinansowanie na mobilność -

komunikację. Te słowa w praktyce oznaczają to, że mieszkańcy Gminy Pomiechówek 
mają przepiękny dworzec, że będą w najbliższym czasie jeździć jeszcze bardziej 
komfortowymi autobusami. Uważam, że tak powinno być, bo żyjemy w czasach, gdzie 

chcemy bardzo szybko dotrzeć do pracy, do szkoły, do ośrodka zdrowia. Są to 
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inwestycje, które poprawiają funkcjonowanie i każdy to odczuwa, co jest dzięki moim 
staraniom, akceptacji Rady Gminy i pracy Urzędu Gminy w Pomiechówku. 

Radna Małgorzata Lewczuk zadała pytanie odnośnie pkt. 43 - złożenie zgłoszenia na 
budowę kanalizacji na ul. Lotników. Zapytała, co to oznacza dla mieszkańców tej ulicy. 

Wójt Dariusz Bielecki podkreślił, że tak jak wcześniej mówił kanalizacja jest kluczowa i o 
tym świadczą fakty. Żeby wybudować kanalizację to jest proces kilkuletniego 
przygotowania, to pozwolenie na budowę, decyzje środowiskowe, uzgodnienia z 
wieloma instytucjami. Kwestia aglomeracji wodno-kanalizacyjnej jest uzgadniana z 
Wodami Polskimi. Chodzi o to, aby miejscowości zurbanizowane takie jak Pomiechówek, 
Pomiechowo, Nowy Modlin, Czarnowo i Stanisławowo tą kanalizację posiadały i 
konsekwentnie robione są pozwolenia. W Stanisławowie już takie są, w Pomiechówku są 
jeszcze ulice, które wymagają powstania kanalizacji. Na te inwestycje Gmina będzie 

korzystać z dofinansowania, ale ono musi się najpierw pojawić i o takie dofinansowanie 
Gmina będzie aplikować. Gdy środki te zostaną pozyskane wtedy inwestycje te będą 
realizowane, ale najpierw należy przygotować dokumentacje. Konkludując wójt 
odpowiedział, że zapis w punkcie 43 oznacza, że ulica Lotników posiada dokumentację, 

są możliwości techniczne na wybudowanie sieci, jak będą się pojawiać środki, zostanie 
złożony wniosek, aby je pozyskać. 

Radna Iwona Sagatyńska odniosła się do wypowiedzi Wójta kiedy stwierdził, że kilku 

radnych jeden czy dwóch nie dostrzega co Wójt robi. Domyślając się, że chodzi też o nią 
wytłumaczyła, że to tak nie jest, bo wszystko to rozumie i też głosowała za tym 
rozwojem, zarówno w kwestii dworca, Strefy i każdej innej inwestycji, które powstają, ma 

tego świadomość głosując za tym, ale co roku dopytuje się o kanalizację i wciąż jest ona 
zrzucana na kolejny punkt. Mieszkańcy bardzo czekają na tą inwestycję i dopytują się, 

więc nie ma się co dziwić ich irytacji, ponieważ już kilka lat temu były przekazywane 
pieniądze z funduszu sołeckiego tych miejscowości i ciągle nie ma naboru i nic się nie 

dzieje. "Jesteśmy cierpliwi, ale ta cierpliwość też ma swoje granice i zaczyna się w jakiś 
sposób to okazywać. To nie jest tak jak mówił Wójt o oprawach, bo ja też głosowałam za 

tym wiedząc, że będą z tego tytułu oszczędności, a to o czym mówił wójt że będą 
oszczędności, bo własnym sumptem to robimy, to warto zwrócić uwagę, że Spółkę 

utworzyła Gmina wkładając w to jakieś środki, to też była jakaś inwestycja z naszej 
strony, bo jest nasz kapitał i nasz wkład. Te pieniądze, ten zasób spółki nie wziął się 
znikąd. Proszę się nie dziwić, że mieszkańcy na te inwestycje czekają, tak samo będę 

przypominała o chodniku w Stanisławowie przy drodze nr 62, na co czekam od lat odkąd 

zostałam radną ciągle dopytuję się o bezpieczeństwo na drodze. Proszę się nie dziwić, że 

mój poziom cierpliwości jest przy granicy i nie to, że jestem nie wyrozumiała, ale staram 

się wiele rzeczy rozumieć i tolerować, ale to, że któregoś dnia wyartykułuję głośno swoje 

potrzeby, swoje zdanie, to nie oznacza, że jestem przeciwko Panu totalnie opozycyjna, 

bo tak nie jest. Ja tylko chcę wyrazić swoje zdanie, że jest to duża potrzeba oprócz tego 

co Pan mówi typu mobilność, lampy, wydatki na edukację, dom kultury to wszystko jest 
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jak najbardziej potrzebne i trzeba znaleźć na to środki, ale proszę pamiętać że my ciągle 
czekamy na kanalizację i chodnik od kilku lat". 

Wójt Dariusz Bielecki powiedział: "Cieszy mnie, że Pani radna zmienia zdanie, bo 
pamiętam każde Pani zdanie z pierwszej części i ono jest dokładnie odwrotne. Dokonała 
Pani pełnej negacji, a trzeba być konsekwentnym w swoim działaniu. Ja przedstawiam 
racjonalny program o czym świadczą fakty, potrafię przez kilkanaście lat prowadzić 
gminę do sukcesu, który jest niekwestionowany i zawsze tłumaczę, że odpowiedzialne 
decyzje polegają na tym, że trzeba zwiększać dochody czyli działać aktywną polityką 

europejską. Jesteśmy miejscowością, która znajduje się w Unii Europejskiej i jesteśmy 
przykładem na to, jak fundusze europejskie zmieniły funkcjonowanie gminy 
Pomiechówek. Pamiętam 15 lat temu nie było chodników, żyło się ciężko, bo fundusze 
Unii Europejskiej są, ale do ich pozyskania muszą być odpowiedni ludzie, którzy umieją 
to robić, bo one nie przychodzą same. To są analizy, specjalistyczne opracowania, szereg 
dokumentacji. Sukcesem gminy Pomiechówek jest stworzenie odpowiedniego zespołu 
czyli Wójta Gminy Pomiechówek, w którym są też radni potrafiący konsekwentnie mnie 
wspierać, co jest bardzo ważne, bo osoby które dzisiaj nic nie mówią to nie znaczy, że nie 
mają nic do powiedzenia, one potrafią zrozumieć tę politykę i są do niej przekonani. 
Rozumiem i szanuje to, że ktoś ma inne zdanie, ale nie możemy wywracać filozofii 
funkcjonowania gminy i na to nie ma zgody. Dzisiejsza sesja pokazuje, że jesteśmy 
niekonsekwentni, głosujemy przeciw albo wstrzymujemy się od głosu, a jednocześnie 
chcemy coś mieć. Tak się nie da, jeżeli mówię, że zobowiązania mamy w perspektywie 
krótkoterminowej 10 - 12 lat to jest doskonały budżet, nie ma gminy, która nie ma 
zobowiązań, a jeszcze nie ma gmin, które potrafią instrumenty zwrotne finansowe na 
wsparcie inwestycji pozyskać. Podsumowując cieszę się, że Pani radna zmienia zdanie i 
będę dalej przekonywać, że jest to bardzo spójny budżet i nie jest tak jak pani 
powiedziała w pierwszej części, bo to jest nieprawda. Mamy bardzo solidny budżet, 
którego będę bronił i budżet na 2021 pokazuje, że mamy na miejscowości dodatkowe 
środki, bo chcemy robić zebrania z mieszkańcami i ustalać co gdzie będziemy robić. 

Teraz, gdy przyszła chwila, że w czasach COVID-u mówi się, że nasz budżet zmalał o 3 
mln zł, bo są mniejsze wpływy, to musimy na to reagować i wyjaśniać. Ja nie podchodzę 
nieodpowiedzialnie, że nie widzę tych problemów. Była zaplanowana opłata adiacencka, 
trwają procedury administracyjne i jeszcze nie wpłynęła, ale to będzie dodatkowy wpływ 
szacowany nawet na 7 - 8 mln zł. To są dokonania, które świadczą o naszej stabilnej 
sytuacji i będę reagował na wypowiedzi, które się mijają z realnym obrazem, będę 
tłumaczył radnym, którzy dzisiaj jeszcze tego nie rozumieją, że to jest bardzo dobry 
budżet. Będę negował sformułowania o mobilności, że to są jakieś tam projekty, bo to są 
autobusy elektryczne, dworzec, ścieżki pieszo-rowerowe. Nasi mieszkańcy będą 

korzystać z tej infrastruktury, np. taka infrastruktura w ramach tego projektu powstanie 
w Stanisławowie, bo od Pomiechówka do Nowego Modlina planowany jest ciąg pieszo

rowerowy, po którym mieszkańcy będą mogli bezpiecznie się poruszać, ale nie można 

mówić tak jak Pani radna Sagatyńska o wybudowaniu najpierw chodnika a potem 
kanalizacji. To jest mnożenie kosztów i narażanie gminy na straty. Jeżeli będzie zgoda 
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Rady Gminy, że tam robimy najpierw chodnik a potem kanalizację to może tak trzeba 
będzie zrobić, ale proszę nie używać słów, że ja nie dbam o bezpieczeństwo, wielokrotnie 

zgłaszałem się do Generalnej Dyrekcji w sprawie chodnika. Wszystko to staram się w 
sposób obrazowy przedstawić i nie używajmy słów, które nie pokazują stanu 
faktycznego". 

Radna Iwona Sagatyńska powiedziała, że nie neguje tych inwestycji i że bierze w nich 
czynny udział, tylko zakwestionowała sam fakt braku dyskusji, rozmowy i dlatego 

wstrzymała się od głosu. 

Wójt podkreślił, że to szanuje, chociaż z tym się nie zgadza. Uważa, że ta wypowiedź była 
niesłuszna, a na pewno będzie miał okazję jeszcze wielokrotnie pokazać, że jego 

działania są słuszne. 

Radna Teresa Cieślińska w swej wypowiedzi zaznaczyła, że nie podoba jej się 

stwierdzenie Wójta, że on sam coś podjął, sam zdecydował itp. nie mówiąc nic o radnych 

od których decyzji zależy podjęcie albo nie uchwał. Wójt jest tylko wykonawcą tego. Takie 
podejście zdaniem radnej to brak szacunku dla radnych. 

Wójt ustosunkował się do powyższego twierdząc, że cały czas podkreśla działalność 

Samorządu Gminy, ale w momencie gdy jest coś negowane to ma prawo reagować. W 
swej ostatniej wypowiedzi powiedział, że to jest sukces wszystkich czyli mieszkańców, 

radnych, Urzędu Gminy. Nie widzi w tym postawy egoistycznej, a wręcz przeciwnie 

bardzo mało mówione jest o sukcesach i nigdy nie neguje dokonań Rady Gminy, bo 

nawet dzisiaj podkreślał, że ta zgodność, spójność działań jest wspólnym sukcesem. 

16. Sprawy różne. 

Na początek Przewodniczący Rady Jan Drzazgowski poinformował, że wpłynęło pismo 
Pani sołtys wsi Wola Błędowska, skierowane do Wójta, Przewodniczącego Rady i radnych 

gminy Pomiechówek dotyczące funduszu sołeckiego. W związku z tym, że pismo 

wpłynęło dzisiaj przed sesją Przewodniczący zaproponował, aby w najbliższym czasie 

wszyscy się z nim dokładnie zapoznali i następnie zostaną podjęte stosowne działania. 

Radny Artur Bonas ponowił wniosek o naprawienie chodnika na ulicy Nasielskiej 

niedaleko przejazdu. Sprawa trwa już kilka lat, a Powiat jest wciąż oporny w naprawieniu 

tego chodnika, pomimo wystąpień gminy w tej sprawie. Druga sprawa, którą zgłosił 

radny dotyczyła wycięcia krzaków na zakręcie drogi relacji Pomiechówek - Goławice, to 

też jest zadanie Powiatu. Kolejny wniosek, to naprawienie wjazdu pod pocztę, koło 

figurki św. Anny. Wjechać tam jest bardzo ciężko, nawet ostatnio ktoś uszkodził 

zawieszenie. Wie, że sprawa ta była zgłaszana do Powiatu, ale efektu w działaniu dalej 

nie ma, dlatego wnioskował o ponowne zgłoszenie tego problemu. 

Radna Wioletta Śliwińska poprosiła o odczytanie pisma Pani Agnieszki Winnik sołtysa wsi 

Wola Błędowska. 

Przewodniczący Rady lan Drzazgowski streścił pismo informując, że chodzi o fundusz 

sołecki. Są w nim pytania, które wymagają konsultacji z radcą prawnym i 
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przedyskutowania z radnymi, następnie zostanie udzielona odpowiedź. Kolejna sprawa 
poruszona w piśmie dotyczyła "zdalnego" uczestnictwa w sesjach Rady Gminy. 
Przewodniczący Rady poinformował, że temat ten również zostanie rozpatrzony, bo na 
bieżąco odpowiedzi w tej sprawie nie może udzielić ze względu na przygotowanie 

przeprowadzenie procesu dołączenia on-line osób spoza Rady do obrad. 

Radna Dorota Młyńska - Marcinowska zgłosiła problem złej łączności internetowej 
podczas obradowania w trybie zdalnym. Z tego powodu zwracała się jeszcze przed sesją 

do Przewodniczącego Rady o przygotowanie jakiegoś pomieszczenia dla radnych, którzy 

mają problemy z łącznością, aby tam mogli przebywać i łączyć się zdalnie na 

posiedzeniach Rady. W związku z tym ponowiła wniosek z prośbą o przychylne 

rozpatrzenie jej prośby do następnego posiedzenia. 

17. Zamknięcie sesji. 

Wobec braku kolejnych wystąpień i zrealizowania porządku obrad, Przewodniczący Rady 

Gminy zamknął XXIII Sesję Rady Gminy Pomiechówek. 

Protokołowała: 

In pektor. . 
ds. obsługi gmmy l kadr 

Te re czyńska 
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Wójt Gminy Pomiechówek 

ul. Szkolna 1 a. 05-180 Pomiechówek 
tel. 22 765 27 24, fax: 22 765 27 10 
urzad@pomłechowek.pl 

www.pomied1Owek.pl 

WO.00S7.4.2020 

Pomiechówek, dnia 13.11.2020 r. 

Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy Pomiechówek 

między sesjami Rady Gminy Pomiechówek 

w kadencji 2018 - 2023 

w okresie: lS lipca 2020 r. - 13 listopada 2020 r. 

1. Udział w posiedzeniach komisji Rady Gminy Pomiechówek. 

2. Przyjmowanie interesantów. 

3. Wykonanie projektu na budowę świetlicy wiejskiej w miejscowości Kosewko. 

4. Wydanie decyzji o ustaleniu lokalizacji celu publicznego - ul. Lotników i ul. Polna - kanalizacja 

sanitarna. 

5. Wydanie decyzji o ustaleniu lokalizacji celu publicznego - ul. Sportowa i ul. Krótka - sieć gazowa. 

6. Podpisanie umowy na wykonanie prac związanych z demontażem, odbiorem i utylizacją wyrobów 

zawierających azbest z pokryć dachowych budynków położonych na terenie gminy Pomiechówek 

z Przedsiębiorstwem Handlowo-Usługowym "PIOTR" Piotr Jaczyński z siedzibą w Lesznie 

- łączna kwota 17 368 zł (28.07.2020 r.). 

7. Podpisanie umowy na wykonanie prac związanych z odbiorem i unieszkodliwieniem wyrobów 

zawierających azbest z pokryć dachowych budynków położonych na terenie gminy Pomiechówek 

Przedsiębiorstwo Handlowo-Usługowe "PIOTR" Piotr Jaczyński z siedzibą w Lesznie 

- łączna kwota 18484,52 zł (28.07.2020 r.). 

8. Udział w obchodach 76. Rocznicy likwidacji więzienia karno-śledczego w Forcie III w Pomiechówku 

(30.07.2020 r.). 

9. Złożenie wniosku do wojewody mazowieckiego o dopłatę w okresie rozliczeniowym za miesiąc lipiec 

2020 roku do realizacji zadań własnych organizatora w zakresie przewozów autobusowych 

o charakterze użyteczności publicznej przez dopłatę do ceny usługi (30.07.2020 r.) 

10. Złożenie wniosku do wojewody mazowieckiego o dopłatę (wyrównanie) w okresie rozliczeniowym 

za miesiąc czerwiec 2020 roku do realizacji zadań własnych organizatora w zakresie przewozów 

autobusowych o charakterze użyteczności publicznej przez dopłatę do ceny usługi (30.07.2020 r.). 

11. Złożenie wniosku do wojewody mazowieckiego o dopłatę (wyrównanie) w okresie rozliczeniowym 

za miesiąc maj 2020 roku do realizacji zadań własnych organizatora w zakresie przewozów 

autobusowych o charakterze użyteczności publicznej przez dopłatę do ceny usługi (30.07.2020 r.). 



12. Złożenie wniosku do wojewody mazowieckiego o dopłatę (wyrównanie) w okresie rozliczeniowym 

za miesiąc kwiecień 2020 roku do realizacji zadań własnych organizatora w zakresie przewozów 

autobusowych o charakterze użyteczności publicznej przez dopłatę do ceny usługi (30.07.2020 r.). 

13. Koordynacja przygotowania przeprowadzenia konkursu na dyrektora Szkoły Podstawowej 

w Starym Orzechowie (sierpień 2020 r.). 

14. Koordynacja zabezpieczenia placówek oświatowych w środki do dezynfekcji i ochrony osobistej 

w związku z sytuacją epidemiczną (sierpień 2020 r.). 

15. Zawarcie w formie aktu notarialnego umowy zamiany nieruchomości z osobami fizycznymi - działki 

zlokalizowane w Pomiechówku, ul. Wiśniowa (12.08.2020 r.). 

16. Zawarcie w formie aktu notarialnego umowy sprzedaży nieruchomości stanowiącej własność gminy 

Pomiechówek - działka nr 68, obręb Szczypiorno - przetarg ustny nieograniczony (12.08.2020 r.). 

17. Udział w obchodach 100. Rocznicy Bitwy nad Wkrą (15.08.2020 r.). 

18. Powierzenie pani Marzenie Bryjak stanowiska Dyrektora Szkoły Podstawowej im. Wandy Chotomskiej 

w Starym Orzechowie na okres 5 lat (21.08.2020 r.). 

19. Koordynacja przygotowania postępowań na stopień awansu zawodowego dla 5 nauczycieli 

z placówek oświatowych na terenie gminy (24.08.2010 r.). 

20. Złożenie wniosku do WOjewody mazowieckiego o dopłatę w okresie rozliczeniowym za miesiąc sierpień 

2020 roku do realizacji zadań własnych organizatora w zakresie przewozów autobusowych 

o charakterze użyteczności publicznej przez dopłatę do ceny usługi (28.08.2020 r.). 

21. Złożenie kwiatów na grobach poległych w obronie Ojczyzny (1.09.2020 r.). 

22. Podpisanie umowy na dofinansowanie realizacji zadania pn. Demontaż i utylizacja wyrobów 

zawierających azbest z terenu gminy Pomiechówek z Wojewódzkim Funduszem Ochrony Środowiska 

i Gospodarki Wodnej w Warszawie na kwotę 20543,29 zł (7.09.2020 r.). 

23. Przeprowadzenie wyborów nowego sołtysa wsi Cegielnia-Kosewo (8.09.2020 r.). 

24. Podpisanie umowy na "Inwentaryzację indywidualnych źródeł ciepła w gminie Pomiechówek" 

z Michałem Andrzejczykiem prowadzącym działalność gospodarczą pod nazwą ADLER CONSULTING 

z Łowicza - łączna kwota 68 000 zł (10.09.2020 r.). 

25. Udział w Gminno-Parafialnych Dożynkach w gminie Pomiechówek (13.09.2020 r.). 

26. Akceptacja listy rekomendowanych stypendystów Stypendium Wójta Gminy Pomiechówek, przyznanie 

stypendiów oraz określenie ich wysokOŚCi w ramach lokalnego programu wspierania edukacji 

uzdolnionych dzieci i młodzieży (15.09.2020 r.). 

27. Podpisanie umowy na dostawę urządzeń grzewczych wraz z i ich uruchomieniem, w ilości: kotły 

olejowe: 3 szt.; gazowe: 85 szt.; na biomasę: 76 szt., z terminem realizacji do dnia 31.05.2021 r. 

Wartość umów opiewa na kwotę: 1 315 995,59 zł. (16.09.2020 r.). 

28. Udział w konferencji pn. "Efekty UE w wielu odsłonach Mazowsza 2020" (24.09.2020 r.). 



29. Złożenie wniosku do wojewody mazowieckiego o dopłatę w okresie rozliczeniowym za miesiąc 

wrzesień 2020 roku do realizacji zadań własnych organizatora w zakresie przewozów autobusowych 

o charakterze użyteczności publicznej przez dopłatę do ceny usługi (28.09.2020 r.). 

30. Udział w Radzie Społecznej przy Samodzielnym Publicznym Zakładzie Opieki Zdrowotnej 

w Pomiechówku (29.09.2020 r.). 

31. Udział w szkoleniu online pn. "Wdrożenie jednolitych standardów obsługi inwestora dla JST" 

(6.10.2020 r.). 

32. Złożenie wniosku o pozwolenie na budowę odcinka kanalizacji sanitarnej w ul. Polnej w miejscowości 

Pomiechówek (8.10.2020 r.). 

33. Realizacja Rządowego programu pomocy uczniom niepełnosprawnym w formie dofinansowania 

zakupu podręczników, materiałów edukacyjnych i materiałów ćwiczeniowych w 2020 r. 

(10.10.2020 r.). 

34. Zawarcie w formie aktu notarialnego umowy darowizny nieruchomości stanowiącej własność Powiatu 

Nowodworskiego - dz. 540 i 761/3, obręb Czarnowo - działki stanowiące drogi (13.10.2020 r.). 

35. Przyznanie nagród nauczycielom za wkład w rozwój placówki szkolnej z terenu gminy Pomiechówek 

(14.10.2020 r.). 

36. Złożenie wniosku o pozwolenie na budowę świetlicy wiejskiej w miejscowości Kosewko 

(21.10.2020 r.). 

37. Przekazanie do Archiwum Państwowego materiałów z wyborów Prezydenta RP (23.10.2020 r.). 

38. Podpisanie umowy na przebudowę ulicy Mostowej w miejscowości Pomiechówek z terminem realizacji 

65 dni od dnia zawarcia umowy. Wartość umowy opiewa na kwotę brutto 676 261,13 zł. 

(26.10.2020 r.). 

39. Zawarcie umów z dyrektorami szkół podstawowych oraz szkoły ponadpodstawowej na nieodpłatne 

przekazanie komputerów oraz słuchawek do nauki zdanej (27.10.2020 r.). 

40. Przyjęcie dotacji celowej z budżetu państwa na realizację programu "Wspieraj Seniora" 

(28.10.2020 r.). 

41. Złożenie wniosku do wOjewody mazowieckiego o dopłatę w okresie rozliczeniowym za miesiąc 

październik 2020 roku do realizacji zadań własnych organizatora w zakresie przewozów autobusowych 

o charakterze użyteczności publicznej przez dopłatę do ceny usługi (28.10.2020 r.). 

42. Koordynacja działań w związku z sytuacją epidemiczną i ogłoszonymi obostrzeniami przez rząd 

(listopad 2020 r.). 

43. Złożenie zgłoszenia na budowę kanalizacji sanitarnej w ul. Lotników w miejscowości Pomiechówek 

(4.11.2020 r.). 



44. Otwarcie ofert na odbieranie i zagospodarowanie odpadów komunalnych z nieruchomości 

zamieszkałych, położonych na terenie gminy w okresie od dnia 01.01.2021 r. do 31.12.2021 r. 

(9.11.2020 r.). 

45. Udział w obchodach Święta Niepodległości (11.11.2020 r.). 

46. Bieżąca korespondencja z mieszkańcami gminy oraz współpraca z innymi podmiotami 

w zakresie przygotowania i realizacji inwestycji m.in. Powiatowy Inspektorat Nadzoru Budowlanego, 

PGE Dystrybucja S.A., GDDKiA , PSG Sp. z 0.0. Starostwo Nowodworskie, Państwowa Powiatowa Straż 

Pożarna oraz gminnymi jednostkami organizacyjnymi. 

47. W okresie od 15 lipca 2020 r. wydano 168 dowodów osobistych mieszkańcom. 

_ _ WÓJT GMIN~MIECHÓWEK 
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